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Beste partijgenoten, 

Hierbij stel ik mij opnieuw kandidaat voor het voorzitterschap van de PvdA Enschede. 

In de afgelopen periode is er veel gebeurd binnen de afdeling. De Algemene Ledenvergaderingen zijn 

inhoudelijker geworden en er is reeds enkele jaren een permanent campagneteam actief. Het 

bestuur heeft daarnaast besloten om vroegtijdig te beginnen met de voorbereiding van het 

verkiezingsprogramma. Dit vergroot het debat binnen de afdeling en zorgt voor meer samenhang 

tussen de actieve groepen binnen onze partij. Ik ben trots op wat we bereikt hebben. Het verder 

versterken van die samenhang motiveert mij om nog een periode voorzitter van onze afdeling te 

willen zijn. 

Ruim 14 jaar geleden werd ik lid van onze partij. Ik ben lid geworden omdat de PvdA het beste 

aansluit bij mijn opvattingen van hoe een samenleving eruit moet zien. Een samenleving waarbij 

iedereen mee kan doen en niemand wordt buitengesloten. Waarden als “de sterkste schouders 

dragen de zwaarste lasten” spreken mij nog steeds erg aan en zijn actueler dan ooit. Als PvdA 

moeten we dat nog meer onder de aandacht brengen en onze sociale hart meer laten horen.  

Het landelijk meer rechts beleid en onze deelname aan het kabinet met de VVD  klonk door in de 

uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen in 2014. Dat heeft er mede aan bijdragen dat we in de 

oppositiebanken plaats moesten nemen.  In de afgelopen twee jaar heb ik een afdeling gezien die 

moest bijkomen van deze verkiezingsuitslag, maar die ook strijdbaar is. Ik zie een grote mate van 

saamhorigheid waarbij leden de idealen van de partij een warm hart toedragen. Het gevoel om 

samen dingen te doen en te bereiken is groot. Of het nu gaat om het werk van de fractie, het 

organiseren van bijeenkomsten of het voeren van campagne. De PvdA Enschede is een afdeling die 

er toe doet en waar we trots op mogen zijn. 

Ik kijk dan ook vooral positief terug op de afgelopen jaren en het is mijns inziens dan ook tijd om niet 

terug, maar vooruit te kijken! Er is nog een hoop te doen en werk te verzetten. Naast de 

voorbereiding van de landelijke campagne en de gemeenteraadsverkiezingen  moet het bestuur zich 

komende periode nog meer richten op de externe profilering van de partij en laten zien waar zij 

(lokaal) voor staat. Leden, maar ook niet- leden moeten zich (weer) kunnen identificeren met de 

PvdA en zich thuis voelen bij ons. 

De afdelingsvoorzitter speelt een belangrijke rol bij het bereiken van deze doelstellingen. Voor mij 

betekent dit dat een voorzitter verbindend vermogen moet hebben, en een lage drempel van 

benaderbaarheid voor leden én niet leden. Daarom wil ik me ook de komend twee jaar actief blijven 

inzetten als voorzitter van onze mooie afdeling.  

Ik hoop dat de leden mij nogmaals het vertrouwen willen geven en ik zie jullie graag op onze 

Algemene Ledenvergadering op 22 juni aanstaande. 

Met vriendelijk groet, 

 

Saskia Voortman 

voorzitter.pvda.enschede@gmail.com/06-81028712 
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